



AQUA DECK

水岸茶屋



AQUA DECK

水岸茶屋



House Selection White Wine

Dr. Loosen Blue Slate Riesling Dry, Mosel, Germany

酒款介紹：

淡淡的金黃中閃爍著亮麗的青綠色澤，充滿強烈層次感的果香，青檸、蘋果與白桃香氣分層出現，尾韻有著乾淨藍板岩的礦物質香氣，一直延續到細緻、優雅的尾韻。

Tasting Note:

It has a youthful robe with an intense pale green color. This wine is punchy and aromatic on the nose showing notes of lime, apple and peach. Fresh with pithy acidity and blue slate character. The palate is bright, elegant, well balanced with a creamy texture and a long finish.

售價：NT\$480+10% / Glass (150ml)

NT\$2,300+10% / Bottle (750ml)



House Selection Red Wine

Bodegas Langa Pi 3.1415, Calatayud, Spain

酒款介紹：

濃郁的櫻桃寶石酒體，帶著馥郁成熟的紫羅蘭香氣，有著可與菸草氣息，優雅華麗富有層次，甜美的單寧如天鵝絨般絲滑，酒體圓潤，餘韻悠長且繚繞不絕。

Tasting Note:

Deep Cherry red with purple overtones. Fragrant nose of red fruits overripe fruit and blacks. Elegant violet aromas with notes cocoa and tobacco leaf. Complex and elegant. Round and velvety tannins.

售價：NT\$480+10% / Glass (150ml)

NT\$2,300+10% / Bottle (750ml)

以上價格均需另加10%服務費 水岸茶屋每人最低消費NT\$350元

營業時間AM11:30~PM14:00(最後點餐時間PM13:30)、PM17:00~PM21:00(最後點餐時間PM20:30)

自備酒水服務費：葡萄酒NT\$500 / 750ml 烈酒NT\$1000 / 750ml

All prices are subject to 10% service charge The minimum charge is NT\$350 per person

Serving Hours:AM11:30~PM14:00(Last Order PM13:30)、PM17:00~PM20:30(Last Order PM20:30)

Corkage fee : Wine NT\$500 / 750ml Liquor NT\$1000 / 750ml

酒後不開車，飯店提供叫車服務

Drink Responsibly. The hotel is delighted to arrange a taxi at your Service.

精選茶品



Lishan Black Tea 梨山紅茶

Origin: Lishan Mountain, Taiwan 產地:台灣梨山

From the Lishan mountain range, the Lishan black tea is produced 2,250 meters above sea level. The handpicked "top sprouts" are no more than one month old and are filled with a unique winter honey fragrance. The smell of the brewed tea carries a floral scent mixed with the fruity aroma of honey. The Lishan black tea is Taiwan's most well-represented premium black tea.

入口味醇、餘韻渾厚，為台灣最具代表性的頂級紅茶。

位於中央山脈梨山區，茶葉產於海拔2,250公尺，以人工摘採方式特選一個月內「頂端心芽」；具有獨特、飄渺的花香或熟蜜般的果香，以全發酵製成，茶湯呈濃厚橙色，柔和清香。



Dayuling Green Tea 大禹嶺綠茶

Origin: Hehuanshan Mountain, Taiwan 產地:台灣合歡山

From the Hehuanshan mountain range, the Dayuling green tea is produced 2,600 meters above sea level. Covered by clouds and mists all year long, the tea plants experience large day/night temperature variations due to the climate's warm, cold, and humid conditions. The tea soup appears in a brilliant honey green color when brewed and has a fresh, sweet taste.

茶香淡雅清甜，保有原始山林氣息，被視為茶中極品。

位於合歡山，茶葉產於海拔2,600公尺，全年雲霧籠罩、晝夜溫差大，氣候溫冷濕潤，因茶葉生長較緩，一年僅採收2次。葉片豐潤渾厚，芽葉苦澀成份低，沖泡後的茶色鮮豔悅目。

以上價格均需另加10%服務費 水岸茶屋每人最低消費NT\$350元

營業時間AM11:30~PM14:00(最後點餐時間PM13:30)、PM17:00~PM21:00(最後點餐時間PM20:30)

All prices are subject to 10% service charge The minimum charge is NT\$350 per person

Serving Hours:AM11:30~PM14:00(Last Order PM13:30)、PM17:00~PM20:30(Last Order PM20:30)

精選茶品



Lishan Oolong Tea 梨山清香烏龍

Origin: Lishan Mountain, Taiwan 產地:台灣梨山

Lishan oolong tea is produced 2,250 meters above sea level. The high altitude gives the tea a distinct alpine ambiance and a special floral and fruity aroma. The color of the tea soup takes on the hue of honey amber green; it also has a fruity, sweet pear aftertaste and exudes a smooth and elegant floral aroma.

茶湯色澤如蜜綠琥珀色，入口有如甜梨果香。

位於中央山脈梨山區，茶葉產於海拔2,250公尺，高海拔帶來不同的高山氣韻及花果香氣。因晝夜溫差大，終日雲霧繚繞，水氣充足，是孕育茶樹的最佳環境，口感潤滑而高雅，散發著花果香氣。



Chamomile Tea 洋甘菊茶

Origin: Sri Lanka 產地:斯里蘭卡 (Decaffeinated 無咖啡因)

Chamomile tea is made from the precious pistil of the flower. It contains no shredded leaves or stems and no caffeine. Drinking chamomile tea on a regular basis can help reduce fatigue.

淡雅而清香，可舒緩疲勞、放鬆心情。

使用珍貴花蕊製作，不含碎莖葉、不含咖啡因，並添加薄荷及甘草，沖泡飲用倍覺爽口潤喉。

以上價格均需另加10%服務費 水岸茶屋每人最低消費NT\$350元

營業時間AM11:30~PM14:00(最後點餐時間PM13:30)、PM17:00~PM21:00(最後點餐時間PM20:30)

All prices are subject to 10% service charge The minimum charge is NT\$350 per person

Serving Hours:AM11:30~PM14:00(Last Order PM13:30)、PM17:00~PM20:30(Last Order PM20:30)

咖啡

Americano (Hot)
美式咖啡(熱)

Cappuccino (Ice/Hot)
卡布奇諾(冰/熱)

Caffè Latte (Ice/Hot)
拿鐵(冰/熱)

Mocha (Ice/Hot)
摩卡咖啡(冰/熱)

Iced Black Coffee
冰美式咖啡



以上價格均需另加10%服務費 水岸茶屋每人最低消費NT\$350元

營業時間AM11:30~PM14:00(最後點餐時間PM13:30)、PM17:00~PM21:00(最後點餐時間PM20:30)

All prices are subject to 10% service charge The minimum charge is NT\$350 per person
Serving Hours:AM11:30~PM14:00(Last Order PM13:30)、PM17:00~PM20:30(Last Order PM20:30)

SOFT DRINK

軟性飲料

Coke Cola

可口可樂

NT\$100 / 瓶 Can

Coke Cola Zero

零卡可樂

NT\$100 / 瓶 Can

Sprite

雪碧

NT\$100 / 瓶 Can

Tonic Water

通寧水

NT\$150 / 瓶 Can

Orange Juice

柳橙汁

NT\$200 / 杯 Glass

Honey Lemon Water

蜂蜜檸檬汁

NT\$200 / 杯 Glass

BEER

啤酒

Gold Medal Taiwan Beer

台灣金牌啤酒

NT\$150 / 瓶 Bottle

Heineken Beer

海尼根啤酒

NT\$150 / 瓶 Bottle

Corona Beer

可樂娜

NT\$150 / 瓶 Bottle

以上價格均需另加10%服務費 水岸茶屋每人最低消費NT\$350元

營業時間AM11:30~PM14:00(最後點餐時間PM13:30) 、PM17:00~PM21:00(最後點餐時間PM20:30)

All prices are subject to 10% service charge The minimum charge is NT\$350 per person

Serving Hours:AM11:30~PM14:00(Last Order PM13:30) 、PM17:00~PM20:30(Last Order PM20:30)

酒後不開車·飯店提供叫車服務

Drink Responsibly. The hotel is delighted to arrange a taxi at your Service.

COCKTAIL

精選調酒系列

Cuba Libre

Rum, Coke

自由古巴

蘭姆酒 · 可樂

NT\$350 / 杯 Glass

Screwdriver

Vodka, Orange Juice

螺絲起子

伏特加 · 柳橙汁

NT\$350 / 杯 Glass

Vodka Lime

Vodka, Lime Juice

萊姆伏特加

伏特加 · 萊姆汁

NT\$350 / 杯 Glass

Whisky Coke

Whisky, Coke

威士忌可樂

威士忌 · 可樂

NT\$350 / 杯 Glass

Tequila Sunrise

Tequila, Orange Juice, Grenadine

龍舌蘭日昇

龍舌蘭酒 · 柳橙汁 · 紅石榴糖漿

NT\$350 / 杯 Glass

Gin Tonic

Gin, Tonic Water

琴通寧

琴酒 · 通寧水

NT\$350 / 杯 Glass

Dry Martini

Gin, Vermouth, Olive

經典馬丁尼

琴酒 · 苦艾酒 · 橄欖

NT\$350 / 杯 Glass

以上價格均需另加10%服務費 水岸茶屋每人最低消費NT\$350元

營業時間AM11:30~PM14:00(最後點餐時間PM13:30) · PM17:00~PM21:00(最後點餐時間PM20:30)

All prices are subject to 10% service charge The minimum charge is NT\$350 per person

Serving Hours:AM11:30~PM14:00(Last Order PM13:30) · PM17:00~PM20:30(Last Order PM20:30)

酒後不開車 · 飯店提供叫車服務

Drink Responsibly. The hotel is delighted to arrange a taxi at your Service.

WHISKY

典藏單杯威士忌

Chivas Regal 12 Year Old Blended Scotch Whisky

起瓦士12年調和式蘇格蘭威士忌

NT\$250 / 杯 Glass

Johnnie Walker Black Label 12 Year Old Blended Scotch Whisky

約翰走路黑牌12年威士忌

NT\$250 / 杯 Glass

Maker's Mark Bourbon Whisky

美格波本威士忌

NT\$250 / 杯 Glass

Kavalan Classic Single Malt Whisky

噶瑪蘭經典單一麥芽威士忌

NT\$350 / 杯 Glass

Glenmorangie 18 Year Old Single Malt Scotch Whisky

格蘭傑18年單一純麥威士忌

NT\$550 / 杯 Glass

BRANDY

白蘭地

Hennessy V.S.O.P

軒尼詩V.S.O.P

NT\$400 / 杯 Glass

Remy Martin XO.Excellence Cognac

人頭馬干邑 XO

NT\$700 / 杯 Glass

以上價格均需另加10%服務費 水岸茶屋每人最低消費NT\$350元

營業時間AM11:30~PM14:00(最後點餐時間PM13:30) · PM17:00~PM21:00(最後點餐時間PM20:30)

All prices are subject to 10% service charge The minimum charge is NT\$350 per person

Serving Hours:AM11:30~PM14:00(Last Order PM13:30) · PM17:00~PM20:30(Last Order PM20:30)

酒後不開車 · 飯店提供叫車服務

Drink Responsibly. The hotel is delighted to arrange a taxi at your Service.